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Vastgesteld beknopt verslag 
 
Vastgesteld beknopt verslag van de vergadering 
van de Commissie voor economie, mobiliteit en  
grote Stedenbeleid (EMG) gehouden op vrijdag  
26 november 2010 
 
Klik hier voor het audioverslag 
 
Aanwezig 
Voorzitter: 
mw. C.C. Kerkhof-Mos. 
(Plv.)leden: 

R.A.H.M. Göring (CDA), A.A.W.G. Mulders (CDA), mw. drs. ing. P.A. Paulides-Ruitenberg (CDA), 
R.J. van Vugt (CDA), mw. W.M.A. Arts (SP), N. Schouten (SP), ing. A.T. van Lopik (VVD), mw. mr. 
M.E. Tsoutsanis-van der Koogh (VVD), mw. J. Zwijnenburg-van der Vliet (VVD), J.W. Stalknecht 
(PvdA), P.H.M. Smeulders (GroenLinks), mr. M.J.M. Morel (Partij voor de Dieren), C. Punt (Brabantse 
Partij). 
(Plv.)leden Commissie ZWC bij agendapunten 4.1 en 4.2: 

mw. A.A.P.M. Lavrijssen (CDA), mw. drs. A.J.H.W. Lamers (CDA), mw. J.M.C.W. Moonen-Gerrits 
(CDA), H. Wolters (CDA), mw. H.F.C. Andreas-de Jong (SP), mw. M.T. Kamphorst, mw. M.W.A. van 
Boxtel (SP), M. ten Harmsen van der Beek (VVD), drs. M.M.A.J. Voeten (VVD), mw. R.E.M. van 
Breda (PvdA), E.F.H. van Schoonhoven (GroenLinks), J.J. Luteijn (CU-SGP), mw. dr. B.E.J.M. 
Verstappen (PvdD), P.J.L.M. de Beer (D66). 
Secretaris: 

mr. J.W.L.M. Zwepink. 
Gedeputeerden: 

Y.C.M.G. de Boer, mw. SC van Haaften-Harkema (agendapunten 4.1 en 4.2), mw. ir. C.W. Jacobs. 
Afwezig 
(Plv.)leden: 

A.P.H. Smolders (CDA), M. Erciyas (SP), mw. Z. Hosseini-Ghreani (SP), mw. E. Gounou (PvdA), ing. 
J.H. Vreugdenhil (ChristenUnie-SGP), mw. M.C. Lestrade-Brouwer (D66). 
 
1.    Opening 
De voorzitter ZWC opent om 14.15 uur de gecombineerde vergadering ZWC-EMG t.a.v. de voorstellen 
76/10 (BrabantStad Culturele Hoofdstad 2018: de kunst van het samen leven) en 77/10 (Olympisch 
Plan Brabant: Versterking sportinfrastructuur). Het voorstel 76/10 (BrabantStad Culturele Hoofdstad 
2018) wordt voorgezeten door de voorzitter ZWC (zie tevens verslag ZWC: nr. 0877); voorstel 76/10 
(Olympisch Plan Brabant) wordt voorgezeten door de voorzitter EMG. 
 
4.    Statenvoorstellen ter advisering 
4.1  Agenda van Brabant: BrabantStad Culturele Hoofdstad 2018: de    
       kunst van het samen leven (gecombineerde vergadering Commissies ZWC en   
       EMG) 
Zie verslag Commissie ZWC-0877. 
 
4.2  Agenda van Brabant: Olympisch Plan Brabant: Versterking sportinfrastructuur 
Inbreng vanuit de commissie: 
Ø Vragen: is er commitment tussen steden en provincie, is er afgestemd met andere provincies, en zijn 

regionale sportloketten een samenwerking met Sportservice Brabant? (CDA, PvdA). 
Ø Gehandicaptensport: toegankelijkheid meenemen in 4e investeringsspoor (CDA, VVD). 
Ø Kernsporten: akkoord, andere sporten niet op voorhand uitsluiten en aanvragen langs commissie 

sturen (CDA); hoe kernsporten benoemd? (VVD, PvdA, D66); Brabants belang t.a.v. kernsporten 
beter onderbouwen en vertalen in investeringsbijdrage die ‘rekenkamerproof’ is (D66). 

Ø Niet akkoord met voorstel, sport géén provinciale kerntaak (SP, GL, CU-SGP, BP); daarnaast tegen-
strijdigheid tussen optuigen voorzieningen en bezuinigingen (SP); investeringen zonder revolverend 
karakter en vraagtekens bij blijvende meerwaarde (GL); investeringen op ‘aanpalende’ zaken (BP). 
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Ø SmK: voorstel onvoldoende concreet/smart, € 40 mln. onvoldoende onderbouwd (VVD, PvdA); 
Olympisch Plan Brabant oogt amateuristisch (PvdA). 

Ø Gewekte verwachtingen in sector zorgpunt (VVD).  
Ø Focussen op breedtesport en gehandicaptensport (BP). 
 
Gedeputeerde Van Haaften: motie PS 2008 vormt startpunt van traject, d.w.z. wens rol te spelen i.k.v. 
Olympische Spelen; plannen steeds verder aangescherpt. Intentie is aansluiting bij landelijke beweging 
om Nederland in 2016 op olympisch niveau te krijgen, breder dan alleen topsporten. Kaderstelling via 
dit voorstel, d.w.z. onderverdeling binnen Olympisch Fonds. Gaat erom ‘spin off’ te zoeken voor elk 
Brabander, d.w.z. sport als bijdrage aan leefklimaat, conform bij Agenda van Brabant. Inrichting proces 
t.a.v. bestedingen op 4 sporen afhankelijk van wat commissie wil: of nadere uitwerking GS of kaders vast-
stellen. Kernsporten: aansluiting bij landelijk traject, d.w.z. keuze per provincie/landsdeel, hoewel dit 
niet in beton gegoten is. Afstemming met andere provincies zowel in IPO-verband als via de landelijke 
organisatie Olympisch Vuur. Toegankelijkheid: akkoord met toevoeging als criterium bij accomodaties. 
Sportloket: hulpmiddel voor beperkten om entree in sport te maken; wordt nader onderzocht. Talent-
ontwikkeling oppakken gebeurt onder gemeentelijke regie; via provincie steun in de rug. Met diverse 
partners vindt afstemming plaats; biedt veel aanknopingspunten om op volle breedte door te gaan. Via 
een MvA zal zij nader ingaan op smart formulering i.k.v. kaderstelling, onderbouwing van provinciaal 
belang, gehandicaptensport en keuze kernsporten. 
 
De voorzitter concludeert dat meerderheid van EMG-ZWC voorstel rijp vindt voor besluitvorming in PS 
op 10 december 2010, en incl. positief advies instemt met voorstel. De VVD-fractie stemt wel in met de  
doorgeleiding, echter zonder positief advies, en laat finale standpunt mede afhangen van door GS toe-
gezegde MvA. De fracties van SP, GroenLinks en ChristenUnie-SGP stemmen niet in met het voorstel. 
Door GS is MvA toegezegd m.b.t. nadere onderbouwing van belang voor Brabant, gehandicaptensport 
en in het bijzonder toegankelijkheidsaspect, ‘smart’- formulering i.r.t. kaderstelling door PS, en nadere 
onderbouwing van keuze voor kernsporten, mede i.r.t. andere provincies. 
 
1.   Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter EMG heropent na een korte pauze om 16.05 de vervolg-vergadering van EMG, en stelt 
vast dat het vervolg van de conceptagenda akkoord is.  
 
2.   Mededelingen en ingekomen stukken 
Mededelingen voorzitter: 
Ø Berichten van verhindering: mw. Gounou (PvdA) en hr. Vreugdenhil (CU-SGP). 
Ø Insprekers: hr. Hendrikx namens CombiInk BV bij 2 (notitie t.k.n. ‘Aanpak kredietcrisis: stand van 

zaken oktober 2010’), hr. Van der Put namens Platform Vlieghinder Seppe bij agendapunt 4.4, en 
mw. Oude Elfrink namens Stichting Omwonenden N279 bij agendapunt 4.5. 

Ø Op 17 november j.l. heeft zij gedeputeerde mw. Jacobs vervangen tijdens bijeenkomst van recreatie-
ondernemers en lokale overheden i.k.v. ontvangstname toeristisch-recreatieve sectorvisie 2020, die is 
opgesteld op initiatief van Top Brabant; 2 visiedocumenten zijn beschikbaar. Samenvatting is uit-
gereikt. Tekst van manifest “Maak werk van vrije tijd in Brabant” is reeds per e-mail toegezonden. 

Ø Uitgereikt: samenvatting toeristisch-recreatieve sectorvisie 2020, en vertrouwelijk conceptverslag 
besloten extra vergadering BM-EMG d.d. 11 november 2010. 

 
Hr. Hendrikx maakt namens CombiInk BV te Vught gebruik van het inspreekrecht van toehoorders; 
zijn bijdrage is als bijlage 1 aan het verslag toegevoegd. 
Gedeputeerde mw. Jacobs zegt n.a.v. deze inspraakreactie toe Commissie EMG nadere reactie te sturen 
op inspraakreactie wat betreft problemen voor MKB t.g.v. OP Zuid-regeling (ACTIE: ged. mw. Jacobs). 
 
Gedeputeerde De Boer: uitkomsten NEA-onderzoek worden volgende week bekend; afgesproken wordt 
commissie hierover maandag 17 januari 2011 tussen 18.00 en 19.30 uur bij te praten. Toezegging 226 
(NO-corridor vs. crisis- en herstelwet): project kan meedoen, of met 3e tranche of automatisch. N69: er 
volgt uiterlijk 16 december a.s. gebiedakkoord met de regio, waarvan commissie bespreking wenselijk 
acht vóór ondertekening; afgesproken wordt dat n.a.v. GS 21 december 2010 via nazending bespreek-
voorstel volgt voor vergadering van 14 januari 2011. Verkeersonveiligheid brug Grave: in januari 2011 
wordt gebrek aan geleiderail verholpen. 
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Gedeputeerde mw. Jacobs stelt voor input voor de economische agenda 2020 ook buiten provinciehuis 
te halen, i.s.m. klankbordgroep uit Commissie EMG; aanmelding hiervoor via de secretaris. Toeristisch-
recreatieve sectorvisie 2020 wordt meegenomen naar volgende bestuursperiode. 
 
Mw. Tsoutsanis (VVD) stelt voor bespreking van tussenbalans kaderstellende beleidsnota OV op locatie 
bij Arriva te organiseren. 
 
3.   Beknopt verslag van de vergadering Commissie EMG d.d. 8 oktober 2010 
      Beknopt verslag van de vergadering Commissie EMG d.d. 22 oktober 2010 
De voorzitter: beide verslagen zijn akkoord en worden daarmee als vastgesteld beschouwd. 
 
4.    Statenvoorstellen ter advisering 
4.3  Agenda van Brabant: Energietransitie als kans voor innovatie en duurzaamheid 
Inbreng vanuit de commissie: 
Ø Positief over voorstel incl. speerpunten (CDA, SP, PvdA, GL, PvdD, BP); focus te sterk op productie-

kant en te weinig aandacht voor vraagkant (SP); kritisch t.a.v. voorstel wat betreft o.a. financiële 
onderbouwing (VVD, PvdA, BP); te eenzijdige focus op economie, ook klimaat- en CO2-doelen 
meenemen in bijv. 2e tranche (GL). 

Ø Positief over rol klankbordgroep (CDA, PvdA). 
Ø Campus: mits sprake van toegevoegde waarde (CDA); positieve ontwikkeling voor onderwijs die 

impuls verdient (BP). 
Ø ECN: hebben bezuinigingen gevolgen voor verhuizing naar Eindhoven? (CDA, VVD). 
Ø Elektrisch rijden: prima kans om als Brabant verschil te maken (CDA, GL); past in lijn met innovatie 

(GL); duurzame energie gebruiken (BP). 
Ø Financiële revolverendheid: toelichten i.r.t. aandeelhoudersrol Enexis en decentrale netwerken 

(CDA); revolverend karakter uitgaven beter positioneren (GL). 
Ø Solliance: toelichting op bedrag labfaciliteiten en positie onafhankelijk bestuurder (SP, VVD, BP). 
Ø KIC, FOM: toelichting op mogelijke rijksverantwoordelijkheid voor verhuizing (SP). 
Ø Nadere onderbouwing van aantal fte’s, relatie met Rijks- en Europese programma’s, bijdragen regio 

en Rijk in div. programma’s, aspect vermarkten, mate van revolverendheid investeringsbedragen 
(VVD, BP); aantal arbeidsplaatsen (GL). 

Ø Slimme netwerken: verder werken aan koppeling met opwekking van duurzame energie (GL, PvdD). 
Ø Scholing: ook op MBO-niveau, biedt ook kansen (GL). 
 
Gedeputeerde mw. Jacobs: vermarkten van ontwikkelingen o.a. via slimme doorkoppeling naar kleine 
MKB-bedrijven en valorisatie; impulsen geven en mee laten profiteren. Solliance: er ligt meer onder-
bouwing dan in voorstel genoemd, o.a. businesscase. Campussen: notitie campusbeleid in ontwikkeling; 
wordt onderdeel van nieuwe nota economie. Klimaat: landelijke doelstellingen blijven volgen, o.a. keuze 
monitoringssysteem in aansluiting op landelijk systeem. Bezuinigingen bij ECN hebben geen gevolgen 
voor plannen; financiële onderbouwing is ongewijzigd. Laboratoriumfaciliteiten: bijdrage provincie in 
apparatuur. Rijk: minister Verhagen heeft investeringen toegezegd op innovatieve energietrajecten; 
daarnaast worden ook Europese middelen gegenereerd. Decentrale netwerken: ook investeringen via 
Enexis, ook t.a.v. elektrisch rijden. Scholing: meegenomen bij elektrisch rijden, automotive campus; in 
nieuwe nota economie wordt MBO-aspect meegenomen. Via MvA volg toelichting op o.a. financiële 
onderbouwing en laboratoria incl. subsidies, en overige onbeantwoorde vragen. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel rijp is voor besluitvorming in PS, en commissie incl. positief 
advies instemt met doorgeleiding naar PS. Er volgt MvA waarin over nadere onderbouwing van totale 
investeringsbedrag ad. € 62,5 mln., onderbouwing Solliance, cofinanciering Rijk en andere overheids-
lagen incl. zekerheid daarvan, relatie met Rijks- en Europese programma’s, mate van revolverendheid 
van in te zetten middelen, aantal fte’s in 2020, en aspect vermarkten. 
 
4.4  Beleidsnota Luchtvaart Noord-Brabant 
Hr. Van der Put maakt namens het Platform Vlieghinder Seppe gebruik van het inspreekrecht van 
toehoorders; zijn bijdrage is als bijlage 2 aan het verslag toegevoegd. 
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Inbreng vanuit de commissie: 
Ø Gedegen voorstel, akkoord (CDA, SP, VVD, PvdA); gedecentraliseerde taken goed bezien, kennis/ 

kunde t.b.v. implementatie in ambtelijke organisatie gemist (VVD). 
Ø Scenario’s: trendvolgend t.a.v. groei (CDA, VVD, PvdA), en geoptimaliseerd t.a.v. handhaving en 

toezicht (CDA, VVD, PvdA, GL, PvdD); terughoudend scenario t.a.v. groei (SP, GL, PvdD); max. 
inzet op handhaving en toezicht (SP); dekking bezien van geoptimaliseerde toezichtsvariant (VVD). 

Ø CRO’s: rol- en taakverdeling gemist, toelichting gewenst op rol voorzitter (CDA, VVD, SP, GL). 
Ø Helihavens: max. 2 bij B5-steden (CDA); niet akkoord met 2 helihavens bij B5-steden (GL, PvdD, 

SP); 2 bestaande helihavens sluiten i.v.m. gevoelige ligging nabij stiltegebied (SP). 
Ø Alderstafel: wat is rol van GS en PS i.r.t. Aldersadvies en bij vervolgtraject? (CDA, PvdA); hoe ziet 

GS status Globe-overeenkomst, waaraan regiogemeenten willen vasthouden? (SP); rol PS en GS 
t.a.v. regionale luchtvaart onduidelijk (PvdA); uitspraak PS gewenst over advies (GL). 

Ø Financiering verplaatsing militaire functies vliegbasis Eindhoven: sprake van impliciet besluit en 
waarvoor bedoeld? (CDA, SP). 

Ø Besluit: scenario’s opnemen (VVD). 
Ø Klachtenbehandeling: apart, onafhankelijk meldpunt organiseren t.b.v. snelle en zorgvuldige 

klachtenregistratie- en afhandeling (VVD, SP, PvdA, GL). 
Ø Eindhoven Airport: betrokkenheid defensie t.a.v. Eindhoven Airport van belang, goede aansluiting 

gewenst op internationale treinverbindingen (PvdA). 
Ø CO2-compensatie noodzakelijk t.b.v. regio (PvdA). 
 
Gedeputeerde De Boer: voorstel trendvolgend scenario omdat het niet gewenst is bestaande activiteiten 
terug te dringen i.r.t. hinderaspect. Handhaving en toezicht: wens tot optimalisatie om vuist te maken is 
helder; maximale inzet echter nauwelijks realiseerbaar. Klachtenafhandeling: via bestaande COVM’s 
worden klachten serieus behandeld en afgewikkeld; ombudsman-achtige instantie incl. kosten is echter 
ongewenst. Rol CRO’s wordt via MvA toegelicht. Wet Luchtvaart bepaalt dat sprake is van taak PS; 
vaststelling CRO’s naar verwachting eerste kwartaal 2011. Uitbreiding fysieke ruimte Seppe loopt via 
RO-spoor. Kwaliteit leefomgeving en verbetering daarvan: voorstellen tot maatregelen en advisering via 
CRO’s, besluitvorming door PS. Alderstafel: reactie GS op Aldersadvies is aan ministerie gezonden en 
reactie daarop wordt afgewacht, en zodra dit ontvangen is wordt PS geïnformeerd. Ook Globe is nog 
steeds afgevaardigd aan Alderstafel, en dit is dus geborgd; aanpassing van de vigerende overeenkomst is 
gebeurd n.a.v. uitspraak RvS. Aldersadvies is door alle aanwezigen ondersteund, door sommigen met 
opmerkingen daarbij. Helihavens: max. 2 bij B5-steden; helivervoer mogelijk laten blijven. Scenario-
keuze wordt via MvA met herzien ontwerpbesluit aangepast en toegelicht. Provinciale bijdrage aan 
verplaatsing militaire functies vliegbasis Eindhoven is meegenomen in Begroting 2011; voorwaarde is dat 
dit buiten Brabant gebeurt. Implementatie nieuwe decentrale taken bezien direct na besluitvorming PS; 
vorm van toezicht is i.k.v. uitwerking aan GS o.b.v. minimaal mogelijke personele bezetting. 
 
De voorzitter concludeert dat voorstel rijp is voor besluitvorming en ingestemd wordt met doorgeleiding 
naar PS. Commissiemeerderheid is voor ‘trendvolgende’ scenario t.a.v. vormgeving belangen luchtvaart 
in Brabant, en voor ‘geoptimaliseerde’ variant t.a.v. wijze van handhaving en toezicht op 
luchtvaarttaken. Er volgt MvA/Nota van Wijziging/herzien ontwerpbesluit met toelichting op rol 
CRO’s en aanpassing ontwerp-besluit om zodoende keuzes PS zichtbaar te maken. 
 
4.5  Kredietaanvraag N279 ’s-Hertogenbosch – Veghel 
Mw. Oude Elfrink maakt namens Stichting Omwonenden N279 (‘SON’) gebruik van het inspreekrecht 
van toehoorders; haar bijdrage is als bijlage 3 aan het verslag toegevoegd. 
 
Inbreng vanuit de commissie: 
Ø Harde garanties gewenst dat geen sprake is van risicovolle desinvestering (CDA). 
Ø In hoeverre leggen PS zich met besluitvorming vast t.a.v. bijv. aantal rijstroken van de N279? (SP). 
Ø Toelichting gewenst op volgen MER-procedure (VVD, GKL). 
Ø Twijfels i.v.m. ontbreken noodzaak verbreden N279, pleidooi voor tram- of lightrailverbinding (GL). 
 
Gedeputeerde De Boer: i.t.t. wat inspreekster stelt is MER nu niet nodig, speelt pas later als het gaat om 
snelheid, aantal rijstroken etc. Extra viaduct meegenomen bij werkzaamheden i.k.v. omlegging Zuid-
Willemsvaart. Keuze stuurgroep: 2x 100 km; vormgeving verder bestuderen. Oplossend vermogen tram-
verbinding onvoldoende. Geen sprake van desinvestering, onafhankelijk welke variant er ook komt. 



 

 - 5 -

De voorzitter concludeert dat de commissie instemt met het voorstel. 
 
4.6  Samen Investeren in West-Brabant – project World Class Maintenance 
Inbreng vanuit de commissie: 
Ø Waartoe is begrotingswijziging noodzakelijk? (CDA). 
Ø Akkoord met voorstel (GL, PvdA, VVD). 
Ø Onderhoud JSF: is dit nog aan de orde en in welk verband? (GL). 
Ø Wat is consequentie van ontbreken financieel commitment Rijk t.a.v. looptijd voor bijdrage? (SP). 
Ø Nadere toelichting gevraagd op procedurele doorlooptijd aanvraag (VVD). 
 
Gedeputeerde mw. Jacobs: maintenance is ontwikkeling mede te financieren i.k.v. Samen Investeren in 
West-Brabant. Onttrekking aan Fonds Regionale Structuurversterking is reden voorstel aan PS voor te 
leggen. Onderhoud breder dan alleen JSF, gaat om grote zaken die onderhoud behoeven. Commitment 
Rijk ontbreekt nog i.v.m. heroriëntatie; zorgpunt na die anderhalf jaar richting toekomst. Uitgangspunt 
is dat gemaakte afspraken nu worden nagekomen. 
 
De voorzitter concludeert dat de commissie instemt met het voorstel. 
 
5.    Stukken ter bespreking 
5.1  Kan het wat stiller a.u.b….?!!! Naar een slagvaardiger provinciaal beleid voor de         
       kleine luchtvaart 
Dit bespreekvoorstel is betrokken bij de behandeling van agendapunt 4.4. 
 
5.2  Begrotingswijziging i.v.m. Nimby-pilots 
Zonder bespreking akkoord. 
 
5.3  Aanpak kredietcrisis: subsidie Cultuurfonds voor Monumenten 
Zonder bespreking akkoord. 
 
5.4  Afspraken omtrent vertraagde projecten in het kader van Samen Investeren in    
       Brabant(Stad) 
Inbreng vanuit de commissie: 
Ø Niet akkoord met doorschuiven risico ad. € 30 mln. naar volgende bestuursperiode, onzekerheid 

voor gemeenten ongewenst (CDA, VVD, GL). 
Ø Criteria: uitspraak over oranje ‘twijfelprojecten’ op PS-niveau gewenst (CDA, SP, VVD, GL). 
Ø Hardheidsclausule: sympathiek, echter wel uitnodiging om toekomstige zaken niet vlot af te wikkelen 

(SP). 
Ø Internationale School Eindhoven: twijfels over uiterste startdatum 1 maart 2011 (SP). 

 
Gedeputeerde mw. Jacobs: huidige stand van zaken o.b.v. peildatum 1 oktober 2010; 1 januari 2011 
duidelijkheid over 11 ‘oranje’ projecten. Internationale School Eindhoven: verwachting gereed uiterlijk 
31 december 2013; vertraging start gevolg van complexe nieuwe aanbestedingswijze die procedureel tot 
begin 2011 loopt. Risico ad. € 30 mln. gaat niet naar volgende bestuursperiode, maar is afgedekt via 
Begroting 2011. Gemeenten verkeren niet in onzekerheid en weten waar ze aan toe zijn. Zij zegt toe de 
eindstand van de 11 ‘oranje’ projecten als oplegnotitie bij de thans voorliggende notitie op 14 januari 
2011 aan de commissie ter bespreking te zullen voorleggen (ACTIE: ged. mw. Jacobs). Op dat moment 
kan commissie evt. ook besluiten voorstel op 4 februari 2011 in PS te agenderen. Verder zal zij B5-
steden hierover informeren. 
 
6.   Rondvraag 
CDA (hr. Mulders): wat zijn gevolgen van in regeerakkoord aangekondigde opheffing van Syntens? 
Gedeputeerde mw. Jacobs: gevolgen zijn nog niet geheel helder, ontwikkelingen worden i.s.m. ministerie 
in kaart gebracht. Aspect wordt meegenomen in nieuwe economische visie. 
 
CDA (hr. Van Vugt) pleit ervoor als provincie mee te profiteren van middelen die minister Verhagen 
uitdeelt voor duurzame energieprojecten. 
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Gedeputeerde mw. Jacobs is van plan minister uit te nodigen en hem Brabantse ontwikkelingen te tonen. 
 
7.   Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng, en zij sluit de vergadering om 19.20 uur. 
 
De Statencommissie voornoemd, 
de voorzitter, 

 
de secretaris, 

 
 
 
 
mw. C.C. Kerkhof-Mos 

 
 
 
 
mr J.W.L.M. Zwepink 
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